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Na osnovu dlana/Elanka 154. i 155. Poslovnika o radu Doma naroda Parlamentarne
skupStine Bosne i Hercegovine (,,Sluibeni glasnik BiH", br.58ll4, 88/15 i 96/15)
postavljam slijedece

IZASTANT.TO PITANJE
(aktuelno stanje u GP BiH)

Imajudi u vidu da sam u nekoliko zadnjih mjeseci primio nekoliko dopisa i informacija
policijskih sluZbenika GraniEne policije BiH, koji se odnose na zabrinjarajuce stanje u
GP BiH, interesira me, da mi nadle2ni rukovoditelj odgovori preko nadleinog ministra
Ministarsta $gumosti BiH ;- Da li benutno nedostaje viSe od 700 policijskih sluZbenika u GP BiH i da li je

tadna informacija, da u jednoj vnjeni ,,zelenu granicu" BH pokiva wega 200
policajaca, koF su mjere poduzete da se rjeSi problem popune,

- Da li su @uzete mjere za zapr&avanje mjesta za ilegalni prelazak (preko 240)
granice BiH i koje,

- Da li je tadna infurmacija da se vec nekoliko godina ne primjenjuje dlan 44.
Zakona o policijskim sluibenicima i dd se ne unaprijeduju policajci koji su u
radnom odnosu u viSe dinove, posebno sa SSS (po zakonu 213), vec se u Ein
mladeg inspekbra primaju policijski slUZbenici samo, ekstemo,

- Da li je tadno da policijski sluZbenici koji su presudeni od strane Suda BiH za
uzimanje novcrt za zafijavanje i unapredenje, sluiaj ,,Rakovi6, Sabljo i dr."i
dalje rade i kako je mogude da nisu disciplinski kainjeni i zaito, te da li je
nastavljeno sa bm praksom samo od strane drugih pol.sluibenika,

- Da li je tadna informaciia da su 3 sluZbenice/ka koji su raspakovali pruu
aplikaciju SKAY 20L9 g. koja se odnooila na kiminal u GP, mobingovane od
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sfiane biGeg rukovodsha punih 5 godina, da su teSko oboljele i za5to im nitko
nije pruiio pravnu i zdravstvenu zaStitu,
Da li je ta6ra infurmacija da su alCivnosti Centralnog isffiainog ureda vrlo
skomne i da su manje u 2023.g. za evidenUrana KD 38 o/o, d za podnesene
izujeitaje za 53 o/o u odncu za predhodni period, zaito je to tako i zaito duZe
vrijeme nema rukovoditelja od$eka za istrage,
Da li je taEno da policajci GP-B|H na pojedinim prelazima rade u potpuno
nehumanim uvjeUma kao npr. Scepan Polje, kad @ nadleZne sluibe poduzeti
mjere da se konaEno rijeSe ova pitanja,
Da !i 6e i kad rukovodstvo GP BiH po@isati Kolektivni ugovor sa Sindikatom GP

s oblrom da se istim rpSavaju i druga egzistencijalna pitanja koja se odnose
na unapredenje statusa sluZbenika GP BiH ?

Pitanje u skladu sa nadleZno5du postavljam ministru Ministarstva sigurnosti BaH

odnosno direktoru/ravnatelju GP BiH. Odgovore traiim i u pismenoj formi.

S po3tovanjem,

MILETIC
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